

### Corporate Year-round Offer 2026

**SCE Friends Members of the School of Continuing Education, Hong Kong Baptist University** can enjoy below Corporate Year-round offer 2026 by Dan Ryan's Chicago Grill. Details are as follow:



#### **Provided Offer 優惠詳情:**

➤ 堂食惠顧主餐牌、正價飲品及指定套餐 85 折優惠 (公眾假期及指定日子除外)  
Enjoy 15% off upon dine-in on a la carte menu, regular-priced drink & designated set menus (exclude public holidays and designated dates)

#### **Terms & Conditions 使用條款及細則:**

1. 優惠只適用於 Dan Ryan's Chicago Grill 又一城分店 (地址: 九龍塘又一城低層 228 號舖)  
The offer is only applicable to Dan Ryan's Chicago Grill's Festival Branch only (store address: LG2-28 Festival Walk, Kowloon Tong)
2. 惠顧時需出示有效及符合資格的企業/機構員工證/會員證以享優惠  
Please present the valid and eligible corporate staff card/ membership card to enjoy the offer
3. 優惠適用於所有正價套餐，但不包括節慶套餐及其他推廣套餐  
The offer is applied on all the regular-priced & designated Set Menus (exclude Festive Menus & other Promotional Menus)
4. 優惠適用於每枱最多 12 人; 同檯惠顧不設分單或分檯  
The offer is only applicable to a table with maximum 12ppl dining. Split of bill is not accepted.
5. 優惠不可與其他推廣、折扣及優惠(包括會員折扣)同時使用; 優惠不可作退款或兌換現金及不設找續  
The offer cannot be used in conjunction with other discounts and offers (include membership discounts) and cannot be refunded or exchanged for cash. No change shall be provided.
6. 需按原價另收加一服務費  
10% service fee is charged based on its original price
7. 優惠期為 2026 年 1 月 1 日至 12 月 31 日 (優惠不適用於所有公眾假期及 2026 年 2 月 13-20 日、5 月 9-10 日、6 月 20-21 日、12 月 21-31 日)  
The offer is valid from Jan 1 –Dec 31, 2026 (exclude all public holidays, Feb 13-20, May 9-10, Jun 20-21, Dec 21-31, 2026)
8. 優惠內容如有任何更改恕不另行通知  
Dan Ryan's Chicago Grill reserves the right to make changes to this offer without prior notice.
9. 如有任何爭議，Dan Ryan's Chicago Grill 保留優惠之最終決定權  
Dan Ryan's Chicago Grill reserves the right to a final decision in case of dispute.

#### **Store information 分店資料:**

Dan Ryan's Chicago Grill 又一城分店 (地址: 九龍塘又一城低層 228 號舖)

Tel 電話: 2265-8811 Website: <https://www.danryans.com/>

FB: <https://www.facebook.com/danryanshongkong> IG: <https://www.instagram.com/danryanshongkong/>